


GroenLinks heeft in 2014 metingen gedaan op dit kruispunt die aangeven dat het naast 

een gevaarlijk kruispunt ook nog een kruispunt is waar de luchtkwaliteit relatief slecht 

is.2

2. Is het college op de hoogte van het feit dat op dit kruispunt grote concentraties 

fijnstof aanwezig zijn?

3. Is het college met GroenLinks van mening dat het afsluiten van de van Berckelstraat 

voor auto's ervoor kan zorgen dat het kruispunt veiliger wordt, de lucht schoner en 

het fietsen wordt gestimuleerd? 

4. Komt het college binnenkort met plan om de van Berckelstraat autovrij te maken? Zo

ja, wanneer? Zo nee, waarom niet? 

Namens de fractie van GroenLinks,

René Vonk

Esther de Ruiter

2 https://s-hertogenbosch.groenlinks.nl/nieuws/brugstraat-nog-steeds-vieste-plek-van-den-bosch

https://groenlinks.nl/sites/default/files/downloads/opinion/ResultatenmetingenSOSluchtmeetteam-1.pdf


